
1 

 

P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.7.2019 

XI Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 28 czerwca 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2019 r. o godz. 12:00 

Zakończono o godz. 15:35 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

      - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała   Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, Burmistrza – Pana Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Panią Sylwię Wieloch. Witał władze samorządowe Powiatu Oleckiego w osobie Pana 

Kazimierza Iwanowskiego, Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Olecku – Pana Pawła Litwinowicza. Powitał kierowników jednostek organizacyjnych 

Gminy Olecko, prezesów spółek, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, 

Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa oraz mieszkańców 

biorących udział w sesji.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, że w tragicznych okolicznościach życie straciła mieszkanka Olecka – 9-miesięczna 

Blanka. Poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie jej pamięci. 

 

MINUTA CISZY 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w maju tego roku  

na Mistrzostwach Europy Juniorów w Karate Kyokushin oraz na Mistrzostwach Polski 

Seniorów w Karate Kyokushin czterech zawodników z Oleckiej Szkoły Sztuk Walki Karate 

Kyokushin wywalczyło zaszczytne miejsca na podium: 

 
1) Piotr Waszkiewicz uzyskał II miejsce w Kumite Młodzików12-13 lat +50 kg na 

Mistrzostwach Europy Juniorów w Karate Kyokushin, 

2) Martyna Grygo uzyskała III miejsce w Kumite juniorek 14-15 lat -50 kg  

na Mistrzostwach Europy Juniorów w Karate Kyokushin, 
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3) Kinga Kuklińska uzyskała III miejsce w Kumite juniorek 16-17 lat - 55 kg  

na Mistrzostwach Europy Juniorów w Karate Kyokushin, 

4) Filip Maksimowicza uzyskał I miejsce w Kumite +80 kg seniorów   

na Mistrzostwach Polski Seniorów w Karate Kyokushin. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił wymienione osoby z rodzicami i wraz z 

Burmistrzem oraz Zastępcą Burmistrza złożyli podziękowania i gratulacje trenerowi oraz 

zawodnikom wręczając pamiątkowe statuetki. Statuetkę pod nieobecność Filipa 

Maksimowicza odebrał trener. 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji.  

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Rafał Cezary Bielawski 

3. Dawid Bondarenko 

4. Jakub Dziubiński 

5. Paweł Giełazis 

6. Ferdynand Grodzicki 

7. Anna Kaczor 

8. Grzegorz Kłoczko 

9. Wojciech Leonarczyk 

10. Renata Małgorzata Maciąg 

11. Alicja Nowik 

12. Wacław Olszewski 

13. Marian Prusko 

14. Wojciech Rejterada 

15. Marcin Roszko 

16. Alicja Stefanowska 

17. Grzegorz Wróblewski 

18. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił wnioski dotyczące przebiegu obrad sesji, które przyjęła Komisja Statutowa Rady 

Miejskiej w Olecku na posiedzeniu w dniu 18 czerwca br. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

5. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 
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6. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników  

do sądów powszechnych, 

b) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym oraz wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny jej 

sprzedaży na rzecz najemcy,  

c) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Olecko oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Judzikach, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

w Gąskach, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Kijewie, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w prowadzonych przez Gminę Olecko: przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz w innych formach 

wychowania przedszkolnego,  

i) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2019 – 2025, 

j) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży, 

k) zmiany programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko, 

l) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka, 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany przedstawiciela do reprezentowania 

gminy w Stowarzyszeniu „Euroregion Niemen”, 

n) zgłoszenia Sołectwa Kukowo do Programu Odnowy Wsi Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego, 

o) konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Olecko dotyczących budżetu 

obywatelskiego, 

p) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

r) zmiany  budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

8. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2018 oraz udzielenie 

Burmistrzowi wotum zaufania z tego tytułu: 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2018, 

b) debata nad raportem o stanie gminy, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. 

9. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok oraz udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Olecka:  

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2018 rok, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, informacji o stanie mienia Gminy 

Olecko, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2018 rok,  
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c) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku, 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka 

za 2018 rok, 

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok,  

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Zgłosił wniosek o ujęcie w punkcie 10 porządku obrad punktu: 

 Podjęcie stanowiska w sprawie poparcia budowy drogi ekspresowej S16. 

Numeracja ostatniego punktu porządku obrad zmieni się odpowiednio. 

 

Przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia  w punkcie 10 porządku obrad punktu: 

 Podjęcie stanowiska w sprawie poparcia budowy drogi ekspresowej S16.  

Numeracja ostatniego punktu porządku obrad zmienia się odpowiednio. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Marcin Czekay, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poruszył temat kontroli w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Olecku w związku  

z tragiczną śmiercią 9-miesięcznej Blanki. 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 13 zarządzeń, które zostały 

zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie internetowej w zakładce – 

Urząd Miejski – Informacje międzysesyjne. 

Pogratulował Panu Zbigniewowi Marianowi Banachowi i Bożenie Krystynie Wiszniewskiej 

wyboru na funkcję sołtysa odpowiednio Sołectwa Olecko-Kolonia i Jaśki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poinformowała o uroczystościach na jakich reprezentowała Radę Miejską oraz  

o przewodniczeniu zebraniom dla wyborów sołtysów. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

oznajmił, iż wspólnie z radną Alicją Nowik pełnił dyżur w miejscowości Babki Gąseckie. 

Ponadto był współorganizatorem turnieju piłki nożnej w Lenartach. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

złożył ustne oświadczenia: 

 w imieniu swoim, zawodników oraz rodziców dziękując za zauważenie i docenienie 

wysokich wyników sportowych a także promowania gminy na arenie krajowej  

i międzynarodowej, 
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 odnośnie wybudowanej drogi pieszo-rowerowej w Lesku zapytał, czy słupki 

zabezpieczające wjazd samochodami na drogę zostały zdemontowane celowo. W jego 

ocenie pojazdy szybko zniszczą drogę, ponadto istnieje niebezpieczeństwo kolizji.  

 

Radny Jarosław Bagieński 

zaprosił wszystkich zainteresowanych pod Pomnik Wdzięczności w dniu 1 sierpnia  

br. o godz. 17:00 w celu uczczenia rocznicy Powstania Warszawskiego. 

Zgłosił wniosek, aby od przyszłego roku wpisać tą uroczystość do kalendarza imprez oraz 

objąć ją honorowym patronatem Burmistrza. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Głosu w tym punkcie nie zabierano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

W drodze wyjątku, udzielił głosu mieszkańcowi, który akurat przybył na sesję. 

 

Mieszkaniec Olecka  

zabrał głos w sprawie możliwości rozwoju miasta. Poddał pod rozwagę produkcję 

ekologicznych samochodów z napędem elektrycznym lub wybudowania od Olecka  

do Gdańska albo od Olecka do Grodna dwóch rur na przepływ gazu i ropy. Innym 

rozwiązaniem jest przykrycie stadionu lekkoatletyczno-piłkarskiego stałym dachem, by była 

możliwość odbywania treningów również zimą. 

 

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników  

do sądów powszechnych  

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy zgłoszone panie radne podtrzymują swój akces do pracy w zespole. 

 

Radne przez aklamację potwierdziły akces. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są inni kandydaci chętni do pracy w zespole. 

 

Innych kandydatur nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu  

do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników  

do sądów powszechnych. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.54.2019 

w załączeniu 

 

 

b) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym oraz wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny jej 

sprzedaży na rzecz najemcy 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami  – Maria Wiktorzak omówiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyznania 

pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym oraz 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny jej sprzedaży na rzecz najemcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym oraz wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny jej sprzedaży na 

rzecz najemcy. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu 

nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym oraz wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny jej sprzedaży na rzecz najemcy. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.55.2019 

w załączeniu 

 

 

c) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Olecko oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Olecko oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.56.2019 

w załączeniu 

 

  

d) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Judzikach  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poprosił panią kierownik o omówienie łącznie wszystkich projektów uchwał dotyczących 

zespołów wychowania przedszkolnego i zaproponował, by nie odczytywać ich treści.  
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Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 

omówiła łącznie 4 projekty uchwał wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza  

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady do 4 projektów uchwał.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, 

uwzględniając autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, 

uwzględniając autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał, 

uwzględniając autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  

w Judzikach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Judzikach.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 
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NIEOBECNI (3). 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Judzikach. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.57.2019 

w załączeniu 

 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  

w Babkach Oleckich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.58.2019 

w załączeniu 

 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego  

w Gąskach 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  

im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

w Gąskach. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.59.2019 

w załączeniu 

 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Kijewie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Kijewie.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Kijewie. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.60.2019 

w załączeniu 

 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym  

w prowadzonych przez Gminę Olecko: przedszkolu, oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz w innych formach wychowania przedszkolnego 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesione autopoprawki Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w prowadzonych przez Gminę Olecko: przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz w innych formach wychowania 

przedszkolnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym  

w prowadzonych przez Gminę Olecko: przedszkolu, oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych oraz w innych formach wychowania przedszkolnego. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w prowadzonych przez Gminę Olecko: przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz w innych formach wychowania 

przedszkolnego. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.61.2019 

w załączeniu 

 

 

i) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2019 – 2025 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

na lata 2019 – 2025. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2019 – 2025. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2019 – 2025. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.62.2019 

w załączeniu 

 

 

j) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun, Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.63.2019 

w załączeniu 

 

 

k) zmiany programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.64.2019 

w załączeniu 

 

 

l) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.65.2019 

w załączeniu 
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m) zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany przedstawiciela do reprezentowania 

gminy w Stowarzyszeniu „Euroregion Niemen” 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie zmiany przedstawiciela do reprezentowania gminy w Stowarzyszeniu „Euroregion 

Niemen”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela do reprezentowania gminy  

w Stowarzyszeniu „Euroregion Niemen”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 
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NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zmiany przedstawiciela 

do reprezentowania gminy w Stowarzyszeniu „Euroregion Niemen”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.66.2019 

w załączeniu 

 

 

n) zgłoszenia Sołectwa Kukowo do Programu Odnowy Wsi Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały wskazując na konieczność zmiany tytułu uchwały i w konsekwencji 

treści § 1 po konsultacjach z urzędem marszałkowskim. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

w związku ze zgłoszonymi zmianami zarządził przerwę techniczną. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

wznowił obrady. 

Poinformował, iż w pierwszej kolejności konieczna jest zmiana porządku obrad ze względu 

na zmiany w tytule projektu uchwały. 

Przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad polegającej na zmianie tytułu 

projektu uchwały w pkt 7 ppkt n, na: 

 projekt uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Kukowo i Gminy Olecko  

do współpracy w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego od 2019 roku 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad polegającej na zmianie tytułu projektu uchwały w pkt 7  

ppkt n.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie  zgłoszenia Sołectwa 

Kukowo i Gminy Olecko do współpracy w inicjatywie Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

od 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zgłoszenia Sołectwa Kukowo i Gminy Olecko do współpracy w inicjatywie 

Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego od 2019 roku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 
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Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zgłoszenia Sołectwa Kukowo i Gminy Olecko  

do współpracy w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej 

Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego od 2019 roku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.67.2019 

w załączeniu 

 

 

o) konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Olecko dotyczących budżetu 

obywatelskiego 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesione autopoprawki Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały konsultacji społecznych  

z mieszkańcami gminy Olecko dotyczących budżetu obywatelskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Olecko dotyczących budżetu 

obywatelskiego. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami 

gminy Olecko dotyczących budżetu obywatelskiego. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.68.2019 

w załączeniu 

 

 

p) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Zastępca Skarbnika Gminy – Agata Jeglińska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2019-2028. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.69.2019 

w załączeniu 

 

 

r) zmiany  budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Zastępca Skarbnika Gminy – Agata Jeglińska 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany  budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany  budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.70.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  8 – Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2018 oraz udzielenie 

Burmistrzowi wotum zaufania z tego tytułu: 

 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Olecko za rok 2018 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

przedstawił raport o stanie Gminy Olecko za rok 2018 – treść w załączeniu do protokołu.  
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b) debata nad raportem o stanie gminy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał zasady udziału w debacie mieszkańców gminy. 

 

W debacie udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Radny Wacław Olszewski. 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Olecka wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 
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Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum 

zaufania. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.71.2019 

w załączeniu 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

złożył gratulacje Panu Burmistrzowi.  

 

Burmistrza nagrodzono brawami.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

podziękował wszystkim wskazując, iż raport o stanie gminy jest za rok 2018 r., kiedy miał 

niewielki udział w pracach na rzecz gminy. Podziękował i pogratulował Burmistrzowi 

Wacławowi Olszewskiemu realizacji przyjętych polityk i strategii. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 9 – Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok oraz udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Olecka:  

 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2018 rok, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, informacji o stanie mienia Gminy 

Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2018 rok – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2018 rok 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-228/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 16 kwietnia 2019 roku w sprawie wydania opinii                            

o przedłożonym przez Burmistrza Olecka sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Olecko 

za 2018 r. – uchwała w załączeniu do protokołu. 
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c) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jakub Dziubiński  

odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Olecko za 2018 rok – w załączeniu do protokołu. 

 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka  

za 2018 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-285/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 21 maja 2019 roku w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Olecka za 2018 rok – uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok 

 

W dyskusji udział wziął: 

 Radny Wacław Olszewski. 

 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2018 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata 

Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.72.2019 

w załączeniu 

 

 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Olecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata 

Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Olecka. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.73.2019 

w załączeniu 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

złożył gratulacje Panu Burmistrzowi.  

 

Burmistrza nagrodzono brawami.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

podziękował wszystkim, ale wskazał, iż budżet gminy 2018 r. realizował Burmistrz Wacław 

Olszewski i to jemu pogratulował realizacji budżetu. 

Podziękował kierownikom wydziałów i pracownikom, którzy przyczynili się do wykonania 

budżetu. 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XI Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


